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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            
          

Številka: 900-2/2018 
Datum: 12. 4. 2018 

 
    OSNUTEK  
 
ZAPISNIK 

29. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 11. aprila 2018, ob 16. uri v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Mija Benedičič (odšla ob 18.05 uri), Miran Candellari, Milan Dragan (odšel 
ob 17.55 uri), Mirko Gliha (odšel ob 20.13 uri), Štefanija Gliha, mag. 
Gregor Kaplan (odšel ob 17.35 uri), Franci Kepa, mag. David Klarič (odšel 
ob 18.05 uri), Brigita Murn, Franci Ostanek, Mateja Povhe (odšla ob 18.08 
uri), Stanislav Šlajpah, Alojz Špec, Nataša Verbič, Branko Veselič, Nino 
Zajc (odšel ob 16.45 uri) in Marija Zupančič (odšla ob 18.08 uri) 

  

Odsotni člani: Matija Hočevar, dr. Jože Korbar (opravičeno), Špela Smuk, mag. Janez 
Zakrajšek 

  

Ostali prisotni: • Janez Pirc, direktor Občinske uprave  
• predstavniki Občinske uprave: Žiga Zaplotnik, vodja oddelka za 

družbene in gospodarske dejavnosti, mag. Klavdija Tahan in Vanda 
Zadnik, pravnici in Andreja Perc, zapisnikarica 

• Stanko Tomšič, direktor javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. 
(k 8. točki), prišel ob 16.45 uri 

• Brigita Železnik, vodja Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška 
dolina – Medobčinski inšpektorat in redarstvo ( k 11. in 12. točki) 

• Jasmina Selan, vodja Medobčinskega razvojnega centra občin 
Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje ( k 13. točki) prišla ob 16.50 uri 

• predstavniki medijev (Rok Nose, Dolenjski list in Televizija Novo 
mesto) 

 
Sklic seje je bil posredovan v roku kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na spletni 
strani.   
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic začel s 29. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je 
bilo na seji prisotnih 17 članov Občinskega sveta.  
 
Župan je uvodoma predlagal dopolnitev dnevnega reda s točko: Sofinanciranje društev, ki 
delujejo v javnem interesu - šport, točka se uvrsti za predlagano 8. točko, ostale točke pa 
se ustrezno preštevilčijo.   
V nadaljevanju je člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s 
predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
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G. Šlajpah je predlagal umik alineje i) Predlog za ukinitev statusa grajenega javnega dobra v 
k.o. Velika Loka, pod točko 9. Premoženjsko pravne zadeve.  
 
Župan je odgovoril, da se s predlaganim ne strinja, saj želi, da Občinski svet o zadevi razpravlja 
in se nato Občinski svet odloči.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Na predlagani dnevni red se uvrsti dodatna točka: Sofinanciranje društev, ki delujejo v 
javnem interesu – šport, uvrsti se jo na 9. točko dnevnega reda, ostale točke dnevnega 
reda se preštevilčijo. 

  
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji dopolnjeni  
DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 28. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 
dne 21. 2. 2018 

2. Imenovanje članov v Svet zavoda Center za izobraževanje in kulturo Trebnje 
3. Imenovanje članov v Svet zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje 
4. Imenovanje članov v Svet zavoda Zdravstveni dom Trebnje  
5. Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja OPPN za 

»trgovski objekt« 
6. Uskladitev načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2018 
7. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Trebnje za leto 2017 
8. Soglasje k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. - za izgradnjo 

poslovno – logističnega centra Komunale Trebnje ter za nakup in opremo 
prostorov v Mrliški vežici Trebnje 

9. Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem interesu – šport  
10. Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parc. št. 633/15, 
k.o. 1425 Velika Loka 

b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parc. št. 677/2, 
k.o. 1406 Škovec 

c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parcelah v k.o. 
1423 Vrhtrebnje 

d) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Korita 
e) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra na parcelah št. 

640/8, 640/4,  in 1153/7, vse k.o. 1423 Vrhtrebnje 
f) Predlog za ukinitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Ševnica 
g) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo št. 1030/2 k.o. 

Škovec 
h) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Lukovek 
i) Predlog za ukinitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Velika Loka 
j) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Zagorica 
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k) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Češnjevek – 
IC Trebnje 

l) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 276/1, 
k.o. Štefan 

m) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 244/5 
in 244/7, k.o. Štefan 

n) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 120/6, 
k.o. Štefan 

o) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 1356/5, 
k.o. Čatež 

p) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 
1035/20, k.o. Medvedje selo 

q) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Lukovek 
r) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 304/2, 

k.o. Dolga Njiva 
11. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Trebnje v letu 2017 
12. Seznanitev z Letnim poročilom Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška 

dolina - Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2017 
13. Predstavitev Medobčinskega razvojnega centra Občin Grosuplje, Ivančna Gorica 

in Trebnje in poročilo o dosedanjem delovanju  
14. Odgovori na svetniška vprašanja  
15. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
16. Vprašanja in pobude članov sveta 
  

Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Dnevni je bil sprejet. 
 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Pregled in potrditev zapisnika 28. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 
dne 21. 2. 2018 

 
Pripombo na zapisnik 28. seje Občinskega sveta Občine Trebnje je podal g. Zajc, ki je 
predlagal, da se pri točki 2. in 3, kjer se je obravnaval Rebalans I doda, na str. 5, predzadnji 
odstavek, kjer je tekla debata o višini štipendij, da je povišanje predlagala Komisija za 
mladinska vprašanja ter Komisija za štipendije in ne župan. Doda naj se izjava župana, da v 
primeru, da 10.000 EUR ne bo zadoščalo za dvig mase štipendij za štiri štipendije (dva dijaka 
in dva študenta), da se bo razlika pokrila iz proračunske rezerve.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 
Zapisnik 28. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 21. 2. 2018, se s 
predlagano spremembo oz. dopolnitvijo sprejme in potrdi. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 
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 Sklep je bil sprejet. 
 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje članov v Svet zavoda Center za izobraževanje in kulturo Trebnje 
 
G. Candellari, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal 
kratko obrazložitev in povedal, da Komisija predlaga, da se v Svet zavoda Center za 
izobraževanje in kulturo Trebnje imenuje naslednje člane: ga. Zlatka Zavrl, ga. Zdenka 
Candellari in ga. Tamara Špelca Nagode. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji  
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje za člane Sveta zavoda Center za izobraževanje in kulturo 
Trebnje imenuje:  
• Zlatko Zavrl, stanujočo Roje pri Čatežu 1, Velika Loka  
• Zdenko Candellari, stanujočo Marof 25, Trebnje in 
• Tamaro Špelco Nagode, stanujočo Gradišče pri Trebnjem 4, Trebnje. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje članov v Svet zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje 
 
G. Candellari, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal 
kratko obrazložitev in povedal, da Komisija predlaga, da se v Svet zavoda Knjižnica Pavla 
Golie Trebnje imenuje naslednja člana: ga. Darinko Krevs in Katjo Radelj.  
Kot tretjo kandidatko pa Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga, da 
Občinski svet Občine Trebnje izbere med Klavdijo Tahan in Moniko Mežan, ki sta prejeli enako 
število glasov in do katerih se Komisija tudi po dveh glasovanjih ni mogla opredeliti. 
  
G. Zajc je povedal, da se bo vzdržal glasovanja, ker ni kompatibilen, oz. ima premalo informacij 
o znanju obeh kandidatk. Izpostavil je, da naj občina na generalni ravni vzpostavi, za vse javne 
zavode, da morajo biti predlagani strokovni kandidati. Če je nekdo pravnik, ne pomeni, da je 
strokovnjak na tem področju, je izrazil svoje mnenje.  
 
G. Candellari je imel repliko, povedal je, da je pri obeh zavodih, Cik Trebnje in Knjižnica Pavla 
Golie Trebnje, že v ustanovitvenem aktu obeh javnih zavodov navedeno, kakšne morajo biti 
kompetence tistih, ki jih Občinski svet predlaga in to je bilo v javnih pozivih upoštevano. 
Povedal je, da so bila na Komisiji sprejeta načelna stališča, ki jih je že predstavil na Občinskem 
svetu, da naj bodo predlogi kandidatov obrazloženi, zaradi lažjega odločanja.  
 
G. Kaplan je opozoril na samo razdelitev mandatov, in dejal, da bi zadeve glede imenovanj 
rešili že na začetku, in sicer na način kot so bili razdeljeni mandati in delo v komisijah na 
Občinskem svetu.  
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Izpostavil je kandidatko, ki je prisotna na seji Občinskega sveta, zanimalo ga je kje je druga 
kandidatka. Na to je opozoril že na seji Komisije.  
Župan je povedal, da predstavitve kandidatk ne bo, predlagal je glasovanje, in sicer se glasuje 
na način, da vsak član Občinskega sveta poda en pozitiven glas.  
Župan je v nadaljevanju poprosil go. Tahan, da zapusti sejno dvorano, za čas glasovanja.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje kot tretjo kandidatko v Svet zavoda Knjižnica Pavla Golie 
Trebnje imenuje Moniko Mežan.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 7 

PROTI so glasovali: nihče 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje kot tretjo kandidatko v Svet zavoda Knjižnica Pavla Golie 
Trebnje imenuje Klavdijo Tahan.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 7 

PROTI so glasovali: nihče 
 
Župan Alojzij Kastelic je ponovno na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje kot tretjo kandidatko v Svet zavoda Knjižnica Pavla Golie 
Trebnje imenuje Moniko Mežan.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 7 

PROTI so glasovali: nihče 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje kot tretjo kandidatko v Svet zavoda Knjižnica Pavla Golie 
Trebnje imenuje Klavdijo Tahan.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 6 

PROTI so glasovali: nihče 
 
Po končanem glasovanju je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje za člane Sveta zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje 
imenuje:  
• Darinko Krevs, stanujočo Dolenje Ponikve 20, Trebnje 
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• Katjo Radelj, stanujočo Dobrnič 1, Dobrnič in 
• Moniko Mežan, stanujočo Dolenje Ponikve 5, Trebnje. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje članov v Svet zavoda Zdravstveni dom Trebnje  

 
G. Candellari, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal 
kratko obrazložitev in povedal, da Komisija predlaga, da se v Svet zavoda Zdravstveni dom 
Trebnje imenuje naslednje člane: go. Matejo Povhe, g. Antona Zaletela in g. Petra Marna.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje za člane Sveta zavoda Zdravstveni dom Trebnje imenuje:  
• Matejo Povhe, stanujočo Račje selo 22, Trebnje 
• Antona Zaletela, stanujočega Blato 23, Trebnje in 
• Petra Marna, stanujočega Dol pri Trebnjem 10, Trebnje. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
 

 K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja OPPN za 
»trgovski objekt« 

 
Župan je predlagal, da se pred začetkom obravnave glasuje o enofaznem postopku, zaradi 
časovne stiske in začetka investicije trgovskega objekta.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje sprejme predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih 
zemljišč za območje opremljanja OPPN za »trgovski objekt«, po skrajšanem postopku. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
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Uvodno obrazložitev Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje 
opremljanja OPPN za »trgovski objekt je podal g. Blaž Malenšek, Espri d.o.o. 
Župan je podal informacijo, da bo podjetje Lidl zgradilo dvocevno kanalizacijo, do Temenice, 
do S kanala.  
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor sprejel 
predlagana sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  
SKLEP:  
Sprejme se Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja 
OPPN za »trgovski objekt«. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 
ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Uskladitev načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2018 
 
Uvodno obrazložitev uskladitve načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2018 je 
podala ga. Zadnik.  
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor 
predlagani sklep sprejel.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Trebnje za leto 2018, ki je bil 
sprejet na 28. redni seji OS dne 21. 2. 2018, se uskladi s Sklepom o prerazporeditvi 
pravic porabe, ki ga je sprejel župan dne 21. 3. 2018 pod  št. 410-248/2016-112. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet. 
 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Trebnje za leto 2017 

 
G. Pirc, direktor Občinske uprave je podal predstavitev predloga Zaključnega računa 
proračuna Občine Trebnje za leto 2017.  
 
G. Ostanek, član Odbora za proračun in finance je povedal, da Odbor predlaga sprejem 
predlaganega sklepa, ki ga je tudi soglasno sprejel.  
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Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Trebnje za leto 2017. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Soglasje k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. - za izgradnjo 
poslovno – logističnega centra Komunale Trebnje ter za nakup in opremo prostorov 
v Mrliški vežici Trebnje 

 
Uvodno obrazložitev je podal direktor javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. , g. Tomšič  
in povedal, da projekt selitve Komunale Trebnje iz mesta Trebnje na obrobje poteka že leta.  
S tem se bo razbremenilo mesto Trebnje, hkrati pa se vredne parcele v mestu Trebnje nameni 
za drug primernejši namen. V zadnjih letih se je intenzivno delalo na tem, projekt se je pripeljal 
do te faze, da je podjetje sedaj tik pred pridobitvijo gradbenega dovoljenja in izvedbo tega 
projekta. Leta 2016 je Komunala Trebnje odkupila parcelo, sprejet je bil podrobni prostorski 
načrt, izvedeno je bilo projektiranje, tako, da je že izveden projekt za pridobitev gradbenega 
dovoljenja in projekt za izvedbo. Trenutno je podjetje v fazi javnega razpisa, v prihodnjem 
tednu bo predvidoma izbran tudi izvajalec del. Zgolj pripravljalna dela bo opravila Komunala, 
vsa ostala dela so del javnega razpisa in jih bo izvedel najugodnejši izvajalec. Komunala tega 
projekta ni sposobna sama financirati, zato potrebuje dolgoročni kredit, ki ga lahko najame ob 
soglasju Občinskega sveta. Kredit se bo porabil izključno za gradnjo poslovno logističnega 
centra, pomembno pa je, da investitor pri pogajanju s bankami zagotovi tudi del samoudeležbe 
in ravno ta del, ki ga je Komunala Trebnje že plačala (Mrliška vežica Trebnje), se pri pogajanju 
s bankami upošteva kot soudeležba investitorja. Poudaril je, da gre zgolj za soglasje 
Občinskega sveta s strani Občine, kot lastnika javnega podjetja in v tem primeru ne gre za 
nikakršno poroštvo s strani Občine. Kredit bo zavarovan s hipoteko na sam poslovno logistični 
center.  
 
G. Ostanek, član Odbora za proračun in finance je povedal, da je Odbor predlagane sklepe 
potrdil in sprejel.  
 
G. Kepa je v razpravi povedal, da je proti nakupu te zemlje, za Mrliško vežico je. Povedal je, 
da je bil član Odbora za okolje in prostor že v preteklosti, kjer se je predvidelo prostor za 
preselitev Komunale Trebnje na deponijo Globoko. Strinjal bi se s tem, da se naredi kakšno 
urgentno zadevo, za kakšen stroj, pesek, nekje v bližini.  
 
Župan je podal obrazložitev in povedal, da je to naše komunalno podjetje. Zemlja, ki jo je 
odkupilo javno podjetje je bila po 20,00 EUR/m2. Če bo sklep potrjen, bo Komunala Trebnje 
stala na eminentnem prostoru, ne bo nekje »zadaj«. Povedal je, da ima Komunala Trebnje 
daleč naokoli najslabše prostore, v katerih posluje. Javno podjetje Komunala Trebnje posluje 
dobro, direktorju moramo zaupati.  
 
Direktor Komunale Trebnje, g. Tomšič je poudaril, da se mu zdi lokacija na obrobju mesta 
Trebnje idealna za poslovanje, za mesto Trebnje in celotno občino.  
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G. Kaplan je pohvalil delo direktorja javnega podjetja, dejal je, da so dokumenti, ki so bili v 
obravnavi dobro pripravljeni in primerni za obravnavo. Dejal je, da razume potrebe, ki jih ima 
Komunala Trebnje, nič ni narobe, da se preseli na novo lokacijo, imel pa je hipotetično 
vprašanje ali je res to tisto najnujnejše.  
 
Direktor javnega podjetja je odgovoril, da je zelo nujno. Dejal je, da ni nujno danes, ampak že 
nekaj časa. Vsi prostori, ki jih sedaj uporabljajo so v lastni Občine Trebnje in so potrebni 
celovite sanacije, upravni prostor je praktično neizoliran in ga je potrebno celovito obnoviti, 
ogrevanje je velik strošek in se ni posegalo vanj, ravno iz razloga, ker so vedeli, da bodo morali 
iskati drugo, trajnejšo rešitev. Prostori za operativo so neprimerni in premajhni. Nadstrešnice 
se skoraj podirajo, potrebno jih je obnoviti oz. iti na drugo lokacijo. V zadnjem času so nabavili 
celo vrsto nove opreme, ki ni bila poceni, veliko te opreme je sedaj na dežju in se bo začela 
delati škoda, zato je mnenja, da je nujno, da čim prej pridejo do nove lokacije, da bodo lahko 
delali čim bolj gospodarno za podjetje in za uporabnike. To pa je pomembno tudi za občino 
Trebnje, da se mesto Trebnje razbremeni njihove logistike, saj vzdržujejo 650 km cest, vsa 
infrastruktura, vsi materiali se vozijo preko mesta Trebnje, vsa smetarska vozila štartajo iz 
mesta.  
 
Ga. Povhe je spomnila, da je bil na predzadnji seji sprejet Občinski podrobni prostorski načrt 
za to lokacijo in to sedaj je samo nadaljevanje. Če želimo, da ta prostorski načrt zaživi, da se 
poslovno logistični center zgradi, je to nadaljevanje. O tem se je že na predhodnih sejah dalo 
pozitivno mnenje.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednje 
SKLEP-e:  

I. Občinski svet daje soglasje k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Trebnje 
d.o.o. v proračunskem letu 2018, do višine 3.000.000 EUR, za namen izgradnje 
poslovno-logističnega centra Komunale Trebnje d.o.o. ter za nakup in opremo 
prostorov v Mrliški vežici Trebnje.  
 

II. Komunala Trebnje d.o.o. najema kredita ne sme zavarovati s stvarnim 
premoženjem, ki je namenjeno izvajanju javne oziroma javne gospodarske 
službe.  
 

III. Komunala Trebnje d.o.o. sredstva za servisiranje dolga zagotovi iz 
neproračunskih virov.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 14 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepi so bili sprejeti.  
 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem interesu – šport 

 
G. Zaplotnik, vodja oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti je uvodoma predstavil 
svojo vizijo vodenja oddelka.  
V nadaljevanju je podal obrazložitev predloga Sofinanciranja društev, ki delujejo v javnem 
interesu – šport.  
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G. Kepa je v razpravi izpostavil Strelsko društvo, ki ima 70 letno tradicijo in že leta životari. Na 
razpisu za šport dobijo sredstva, ki ne zadostujejo za uspešno delovanje društva.  
 
Župan je podal kratek odgovor in povedal, da rokometaši in nogometaši premaknejo cca. 500 
otrok v naši sredi, kar je izjemen prispevek, in to je tudi merilo, kdo dela v javnem interesu.  
Za pridobitev statusa društva, ki deluje v javnem interesu, morajo društva izpolnjevati tudi 
določene pogoje. Dejal je, da nima nič proti Strelskemu društvu, vendar se do sedaj še nihče 
ni oglasil pri njemu, da bi predstavil kakšen načrt dela, investicije.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednje 
SKLEP-e:  

I. Sredstva pod postavko 18082 – Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem 
interesu – šport, se namenijo za sofinanciranje izvajanja letnega programa 
športa dvema društvoma, ki delujeta v javnem interesu, in sicer Rokometnemu 
klubu Trimo Trebnje in Nogometnemu klubu Trebnje. 
 

II. Sredstva se zagotovijo na podlagi meril in kriterijev in upoštevanju višine 
financiranja v preteklem letu ter predvidenem povečanju obsega programa, in 
sicer za program in dejavnost: 

- Rokometnega kluba Trimo Trebnje v višini: 80.000,00 EUR in  
- Nogometnega kluba Trebnje  v višini: 44.150,00 EUR.  

 
III. Z izvajalcema se sklene pogodbo o izvajanju in sofinanciranju programa v letu 

2018. 
 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 13 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepi so bili sprejeti.  
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parc. št. 633/15, k.o. 1425 
Velika Loka 

b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parc. št. 677/2, k.o. 1406 
Škovec 

c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parcelah v k.o. 1423 
Vrhtrebnje 

d) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Korita 
e) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra na parcelah št. 640/8, 640/4,  in 

1153/7, vse k.o. 1423 Vrhtrebnje 
f) Predlog za ukinitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Ševnica 
g) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo št. 1030/2 k.o. Škovec 
h) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Lukovek 
i) Predlog za ukinitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Velika Loka 
j) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Zagorica 
k) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Češnjevek – IC Trebnje 
l) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 276/1, k.o. Štefan 
m) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 244/5 in 244/7, k.o. 

Štefan 
n) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 120/6, k.o. Štefan 
o) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 1356/5, k.o. Čatež 
p) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 1035/20, k.o. 

Medvedje selo 
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q) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Lukovek 
r) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 304/2, k.o. Dolga 

Njiva 

 
Uvodno obrazložitev predlogov je podala ga. Zadnik, pravnica.  
Župan Alojzij Kastelic je podal kratko obrazložitev predloga pod točko i) in povedal, da gre za 
lokacijo pred mostom, pri Kmetijski zadrugi na Veliki Loki. Da je g. Grm podal vlogo za odkup 
dveh zemljišč, ki sta sedaj javno dobro, g. Hočevar pa temu nasprotuje. Zraven je reka 
Temenica in predmetna zemljišča, ki so predmet prodaje. Stanje parcel se prikaže tudi na 
projekciji. 
G. Hočevar Ivan  je v postopku oporekal, da bi se ukinilo javno dobro in zaprlo omenjeno pot, 
Občina pa je temu naklonjena iz razloga, ker je sedanji cestni priključek na nepreglednem delu 
vključevanja v cestni promet. Ko se bo rekonstruiral most, bo obstoječi cestni priključek postal 
problem.  
G. Hočevar ima na tem delu en del zapuščene kmetije, glavnino poslopij ima na drugi strani 
reke Temenice, sedaj ima možnost izvoza na obe smeri. G. Hočevar se izgovarja na to, da se 
sedaj lahko krožno pripelje na svojo parcelo. Župan je pojasnil, da mora dejansko vsak na svoji 
parceli obrniti in izvoziti iz svoje parcele. Nobenemu ne smemo izvoze zapreti, nobenemu pa 
tudi ni potrebno, da ima tri ali štiri uvoze na svojo parcelo.  
 
Župan je pojasnil, da se g. Grma zaveže s pogodbo, da tudi on v petih letih popolnoma zapre 
obstoječi cestni priključek in naredi priključek na drugo cesto, kar bo bolj pregledno.  
Občina poskuša čim več stranskih priključkov na cesto, ki nimajo pomena, in imajo zadaj 
napajalno cesto, urediti preko napajalne ceste.  
Z navedenim predlogom ukinitve javnega dobra se bo konkretno izboljšalo stanje na tem delu, 
zadeva pa bo koristna tudi pri gradnji mostu, g. Hočevar pa ne bo v ničemer prizadet.  
Zadeva s strani Občine ni sporna, tudi KS je z večino članom sprejela sklep in podala  pozitivno 
mnenje k ukinitvi statusa grajenega javnega dobra.  
 
G. Šlajpah je izpostavil star objekt g. Grma.  
Župan je povedal, da bo g. Grm objekte rušil in se bo tudi sam priključeval na cesto - drugje 
kot sedaj. Ko bo most zgrajen, bo blokada za vse. V pogodbi bo zapisano, da se mora zadaj 
priključiti najkasneje v petih letih, in ne bo več obstoječega priključka.  
 
Po kratki razpravi so bili člani Občinskega sveta mnenja, da je potrebno parcelo g. Grma 
preveriti in da mora g. Grm odstraniti vse, kar je v cestnem telesu  oz. na javnem dobru in da 
se rok  ureditve priključka skrajša na tri leta.  
 
V nadaljevanju je župan povzel razpravo in ponovno poudaril, da se pri alineji i) spremeni rok 
na tri leta, ostale točke pod premoženjsko pravne zadeve niso sporne, zato je župan predlagal, 
da se glasuje v kompletu, s čimer so se člani Občinskega sveta strinjali.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic v kompletu na glasovanje podal naslednje 
SKLEP-e:  

I. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče, 
parc. št. 633/15, k.o. 1425 Velika Loka. 

II. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 

III. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče, 
parc. št. 677/2, k.o. 1406 Škovec. 
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IV. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 

obliki in vsebini sprejme. 
 

V. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo 
zemljišča, parc. št. 1071/2, 748/4, 748/6, 860/2, 1084/4, 1087/8, 1087/9, 1090/2, 
1090/3, 748/5, vse k.o. 1423 Vrhtrebnje. 

 
VI. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 

obliki in vsebini sprejme. 
 

VII. Status javnega dobra za parc. št. 2650/12, k.o. 1432 Korita, se ukine. Sklep o 
ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini sprejme.  
 

VIII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena pridobijo parc. št. 916/3, 
948/1, 948/3, vse k.o. 1432 Korita. Sklep o pridobitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 
 

IX. Status javnega dobra za parc. št. 1153/7, k.o. 1423 Vrhtrebnje, se ukine. Sklep 
o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini sprejme.  
 

X. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena pridobijo parc. št. 640/8 in 
640/4, obe k.o. 1423 Vrhtrebnje. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega 
dobra lokalnega pomena se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 
 

XI. Status javnega dobra za parc. št. 1198/5, 1204/2 in 1205/2, vse k.o. 1408 
Ševnica, se ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v 
predlagani obliki in vsebini. 
 

XII. Status javnega dobra za parcelo št. 1030/2 k.o. 1406 Škovec, se ukine. Sklep 
o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

XIII. Status javnega dobra za parc. št. 4132/4 in 4132/5, obe k.o. 1418 Lukovek, se 
ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki 
in vsebini. 

XIV. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobita parc. št. 
3671/5 in 3669/6, obe k.o. 1418 Lukovek. Sklep o pridobitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

XV. Status javnega dobra za parc. št. 63/25 in 63/28, obe k.o. 1425 Velika Loka, se 
ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki 
in vsebini. 
 

XVI. Lastnik parcele 63/30 k.o. Velika Loka mora v treh letih urediti priključevanje 
svojega objekta na javno pot parcelo 1057/1 k.o. Velika Loka. 
 

XVII. Status javnega dobra za parc. št. 881/10, 981/8 in 952/4, vse k.o. 1428 
Zagorica, se ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v 
predlagani obliki in vsebini. 
 

XVIII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - pot pridobijo parc. št. 
881/6, 803/36 in 803/24, vse  k.o. 1428 Zagorica. Sklep o pridobitvi statusa 
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grajenega javnega dobra lokalnega pomena se sprejme v predlagani obliki in 
vsebini. 
 

XIX. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – pot pridobijo zemljišča 
parc. št. 838/14, 838/10, 838/16, 836/10, 836/7, 836/13, 835/2, 833/4, 820/11, 
827/2, 820/8, 820/13, 820/16, 818/2, 812/5 in 836/8, vse k.o. 1420 Češnjevek. 

XX. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 

XXI. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče 
parc. št. 276/1, k.o. 1424 Štefan. 

XXII. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 

XXIII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče 
parc. št. 244/5 in 244/7, obe k.o. 1424 Štefan. 

XXIV. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 

XXV. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – pot pridobi zemljišče 
parc. št. 120/6, k.o. 1424 Štefan. 

XXVI. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 

XXVII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče 
parc. št. 1356/5, k.o. 1403 Čatež. 
 

XXVIII. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 
 

XXIX. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče 
parc. št. 1035/20, k.o. 1421 Medvedje selo. 

XXX. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 

XXXI. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče 
parc. št. 335/13, 329/10 in 329/12, vse k.o. 1418 Lukovek. 
 

XXXII. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 
 

XXXIII. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče 
parc. št. 304/2, k.o. 1404 Dolga Njiva. 
 

XXXIV. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 

  



14 
 

 Podatk i  o  g lasovanju: 
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 9 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepi so bili sprejeti.  
 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Trebnje v letu 2017 

 
Uvodoma je župan predlagal spremembo sklepa in sicer, da se namesto objave v Uradnem 
listu RS, objava izvede na spletni strani Občine Trebnje.  
 
Uvodno obrazložitev je podala ga. Železnik, vodja Skupne občinske uprave Mirnska in 
Temeniška dolina – Medobčinski inšpektorat in redarstvo.    
 
V razpravi je ga. Povhe povprašala zakaj sklep začne veljati šele z objavo, ali ne zadošča 
sprejem Občinskega sveta. Njeno mnenje je, da je s sprejemom na Občinskem svetu 
zadoščeno potrebam in dolžnostim zakona.  
 
Župan se je strinjal s predlaganim in predlagal spremembo, da se sklep objavi na spletni strani 
Občine Trebnje.  
 
Ga. Železnik je pojasnila, da je mnenje Ministrstva za javno upravo, pravnikov, ki delajo na 
tem področju tako, da lahko Občina postopa kakor se sama odloči. Lahko se objavi v Uradnem 
listu, objavi v uradnem glasilu občanov, lahko na spletni stani, s podatkom ali je objava sploh 
potrebna pa ne razpolaga.  
 
G. Kaplan je izpostavil varnost v prometu za kolesarje. Izpostavil je kolesarsko dobrodelno 
kolesarjenje v organizaciji Kolesarskega društva Ponikve, ki je tradicionalno.  
Povedal je, da je v občini Trebnje okoli 500 m kolesarskih stez, kar je skromno in te niso 
prevozne. Izpostavil je kolesarsko stezo v krožnem krožišču pri Mercatorju. Tam je polno 
nasipnega materiala, tudi pri vključevanju kolesarjev na cesto je prva rešetka postavljena tako, 
da kolesar z gumo zapelje v rešetko. Izpostavil je tudi odcep čez nadvoz na avtocesti pri Grmu, 
ki se ga tudi ne da speljati.  
 
G. Gliha je g. Kaplanu odgovoril, da bi to vprašanje moral nasloviti na direktorja javnega 
podjetja Komunala Trebnje, saj Komunala vzdržuje ceste. Izpostavil pa je tudi dejstvo, da bi 
tudi kolesarji sami morali poskrbeti za svojo osebno varnost, vse vrste majic oblečejo, 
varnostnega jopiča pa nihče ne obleče.  
 
Župan je podal kratek odgovor in povedal, da ni minilo dolgo časa od tega, kar je skopnel sneg 
in javno podjetje v 14 dnevih ne more pomesti in počistiti vseh pločnikov in cest. Letošnja zima 
je bila takšna kot je bila, in tudi kolesarji sami morajo malo paziti.  
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o oceni izvajanja občinskega programa 
varnosti Občine Trebnje za leto 2017, s popravkom 2. člena Sklepa, ki se glasi: »Ta sklep 
se objavi na spletni strani Občine Trebnje.« 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 



15 
 

Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z Letnim poročilom Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška 
dolina - Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2017 

 
Obrazložitev Letnega poročila Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina - 
Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2017 je podala ga. Železnik, vodja Skupne 
občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina – Medobčinski inšpektorat in redarstvo.    
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji  
SKLEP:  
Občinski svet se seznani z Letnim poročilom Skupne občinske uprave Mirnska in 
Temeniška dolina – Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2017. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predstavitev Medobčinskega razvojnega centra Občin Grosuplje, Ivančna Gorica in 
Trebnje in poročilo o dosedanjem delovanju  

 
Uvodno obrazložitev Medobčinskega razvojnega centra Občin Grosuplje, Ivančna Gorica in 
Trebnje in poročilo o dosedanjem delovanju je predstavila ga. Jasmina Selan, vodja 
Medobčinskega razvojnega centra občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje. 
 
V razpravi je g. Gliha povedal kako veliko denarja dobi Občina Grosuplje, npr. za cestno 
infrastrukturo, Občina Ivančna Gorica malo manj in Občina Trebnje najmanj in kako lahko 
pomaga na tem področju. Povedal je, da bi morali župani med seboj bolj sodelovati in si 
pomagati.  
 
Ga. Selan je odgovorila, da MRC vse občine hkrati seznanja o napovedanih razpisih, občine 
pa se glede na prioritete, vizijo, cilje, kadrovske resurse odločajo same, na katere razpise se 
bodo prijavile in katere ne. Dejala je, da je ravno obratno, saj se Občina Trebnje prijavlja na 
skoraj vsak možen razpis, in je tudi uspešna pri tem.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:   
Občinski svet Občine Trebnje se seznani s predstavitvijo Medobčinskega razvojnega 
centra Občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje in poročilom o dosedanjem 
delovanju. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 14 
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ZA so glasovali: 13 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja  

 
Pod točko ni bilo razprave.  
 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 29. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles:   
- Zapisnik 1. redne seje Sveta OŠ Trebnje, z dne 21. 12. 2017,  
- Osnutek Zapisnika 2. redne seje Sveta OŠ Trebnje, z dne 5. 3. 2018,  
- Zapisnik 8. seje Sveta ustanoviteljic JZ CIK Trebnje, z dne 14. 2. 2018, 
- Zapisnik 8. seje Sveta ustanoviteljic JZ Knjižnica Pavla Golie Trebnje, z dne 14. 2. 2018, 
- Zapisnik 13. redne seje Sveta JZ Knjižnica Pavla Golie Trebnje, z dne 26. 2. 2018,  
- Zapisnik 7. seje Komisije za podelitev priznanj, z dne 20. 2. 2018, 
- Zapisnik 25. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, z dne 4. 4. 2018, 
- Zapisnik 27. seje Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, z dne 4. 4. 2018, 
- Zapisnik 13. seje Odbora za proračun in finance, z dne 3. 4. 2018, 
- Zapisnik 24. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, z dne 4. 4. 2018. 
 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 
G. Kepa je povprašal kako poteka gradnja vrtca v Šentlovrencu in kakšne aktivnosti potekajo 
glede šole v Dolenji Nemški vasi.  
 
Župan je odgovoril, da se za vrtec Šentlovrenc dopolnjuje PZI za pripravljalna dela, nato se 
gre v razpis. V letošnjem letu je nekaj sredstev, ostalo v naslednjem letu, vrtec se bo začel 
graditi, zagotoviti pa je potrebno še protipoplavne študije, v letu 2019 pa naj bi začel obratovati.  
V Dolenji Nemški vasi pa zaenkrat ni spremembe v lastništvu, upamo, da se bo čim prej kaj 
premaknilo. Načrtuje se dograditev po dva oddelka, da se Trebnje razbremeni.  
Ko bo zemlja kupljena, se gre aktivno v načrtovanje.  
 
G. Veselič je podal pobudo za postavitev protihrupne ograje, pred vhodom v predor Leščevje. 
Pobuda je že bila podana, vendar iz vsega tega ni bilo nič, opravili so meritve, ni bilo 
predstavnikov KS, vaščanov, hrup pa je čedalje močnejši. Vse kar je bilo obljubljeno pred 
izgradnjo avtoceste, je za podjetje Dars drobiž in naj se pristopi k izgradnji protihrupne ograje.  
Ga. Murn je izpostavila, da je pogrebna služba zelo podražila pogrebe in želela je videti cenik.  
 
Župan je odgovoril, da se je v Dobrniču poslovalo po domače, izkop jame se je plačevalo na 
roke, grobarine so nekateri plačevali, nekateri sploh ne, nihče ni tega iztirjal, vendar tega ne 
bo več. Odkar je prevzela Komunala ni več problema, vsi, ki niso plačevali grobov, so se sedaj 
odpovedali grobom. Ge. Murn se posreduje cenik storitev.  
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G. Špec je odgovoril, da v Dobrniču ni taka težava kot se prikazuje, cenik je dostopen na spletni 
strani, direktor javnega podjetja je pripravljen priti na Krajevno skupnost in obrazložiti zadevo.  
 
 
V nadaljevanju Občinski svet ni bil več sklepčen, zato je župan Alojzij Kastelic sejo zaključil ob 
18:15 uri.  
 
 
Zapisala:                                                                                 
Andreja Perc, l. r.         Alojzij Kastelic, l. r. 
referent I                 ŽUPAN 
 
 
 
Seja je tonsko posneta.  


